

TABLE OF CONTENTS 目 录

The Effect Observation of Erythromycin Combined with Metoclopramide in the Treatment of Acute Pancreatitis in the Blind Insertion Nasal Nutrition Intestine
(红霉素联合甲氧氯普胺在急性胰腺炎中盲插鼻肠营养管的效果观察)

Y. E WANG, B. M. ZHOU, P. XIE.....85

Investigation on the Willingness of Organ Donation and Its Predictors among the Nursing Undergraduate Students
(护理本科生器官捐献意愿及其影响因素的调查)

Y. Y. LV, H. ZENG, Z. Y. LIU, L. L. GAO.....89

Effect of AIRVO and Artificial Nose in High Paraplegia Patients with Tracheotomy
(AIRVO 与人工鼻在高位截瘫气管切开造口患者中应用效果比较)

X. F. JIN, L. PENG, W. W. LIANG, W. J. HAN.....95

Research of the Individualized Nursing with the Patients with Colostomy Stoma
(肠造口个体化护理研究)

M. HU, S. Q. LI, M. XU.....101

Nursing of 1 Patient with Fracture of Costal Cartilage after PCI Operation of Acute Myocardial Infarction

(1 例急性心肌梗死 PCI 术后伴有肋软骨骨折患者的护理)

N. CHEN, Y. CHEN.....104

Investigation and Analysis of Distance Care Service Needs and Compliance Behaviors of Discharged Patients after Silicone Oil Tamponade

(硅油填充术出院患者远程护理服务需求及遵医行为调查分析)

X. W. MA, S. X. LIU.....108

The Investigation and Analysis about Influencing Factors of the Communication Ability in Vocational Nursing Students

(高职护生沟通能力影响因素调查与分析)

J. J. TANG, X. L. QIAN, J. N. WU.....113